

No. 17146. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE ESTABLISHMENT OF AN INTERNATIONAL FUND FOR COMPENSATION FOR OIL POLLUTION DAMAGE. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 18 DECEMBER 1971¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on:

12 March 1980

PAPUA NEW GUINEA

(With effect from 10 June 1980.)

Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 21 July 1980.

N° 17146. CONVENTION INTERNATIONALE PORTANT CRÉATION D'UN FONDS INTERNATIONAL D'INDEMNISATION POUR LES DOMMAGES DUS À LA POLLUTION PAR LES HYDROCARBURES. CONCLUE À BRUXELLES LE 18 DÉCEMBRE 1971¹

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le :

12 mars 1980

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE.

(Avec effet au 10 juin 1980.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 21 juillet 1980.

No. 18749. WORLD HEALTH ORGANIZATION REGULATIONS REGARDING NOMENCLATURE WITH RESPECT TO DISEASES AND CAUSES OF DEATH. ADOPTED BY THE TWENTIETH WORLD HEALTH ASSEMBLY, AT GENEVA, ON 22 MAY 1967²

APPLICATION

Notification received on:

28 June 1980

SEYCHELLES

Certified statement was registered by the World Health Organization on 22 July 1980.

N° 18749. RÈGLEMENT DE L'ORGANISATION MONDIALE DE LA SANTÉ RELATIF À LA NOMENCLATURE CONCERNANT LES MALADIES ET CAUSES DE DÉCÈS. ADOPTÉ PAR LA VINGTIÈME ASSEMBLÉE MONDIALE DE LA SANTÉ, À GENÈVE, LE 22 MAI 1967²

APPLICATION

Notification reçue le :

28 juin 1980

SEYCHELLES

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation mondiale de la santé le 22 juillet 1980.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1110, p. 57, and annex A in volumes 1140 and 1153.

² *Ibid.*, vol. 1172, p. 345.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1110, p. 57, et annexe A des volumes 1140 et 1153.

² *Ibid.*, vol. 1172, p. 345.